
Mötesprotokoll fört vid Gävleborgs Bridgeförbunds teamsmöte 2023-05-28. 

Närvarande: Marianne Melchior Ericson, Magnus Sandström, Lars-Gunnar Svangård,  

Zennica Hammar, Anna Lundvall och Carina Wademark från SBF 

Frånvarande: Thomas Groth 

1. Välkomst 

 

2. Val av sekreterare för mötet. 

Magnus valdes 

 

3. Föregående protokoll. 

Godkändes 

 

4. Rapport från Bridgeförbundet 

Carina rapporterade från Bridgeförbundet. Hon kommer att skicka ut Klubbfunktionärshandboken 

i läsbart format till styrelsen. 

 

5. Tävlingsverksamhet. 

Vi tittade igenom spelprogrammet för kommande verksamhets år 23/24. Beslutades att årsmötet hålls 

lördagen 30 september och att HighLow spelas. Förslag att årsmötet hålls i Söderhamn.  

Vi byter namn på Allsvenskan div 4 till Vi i 4:an. Förbundet bjuder på korv med bröd till alla deltagare i 

tävlingen.  

Beslöts att förbundet bjuder på sopplunch på alla DM-tävlingar och att förbundet står för kostnaden för 

sopplunchen. Tävlingsansvarig och "någon" på arrangerande klubb får ordna detta. 

Styrelsen uppmanades att uppmuntra spelare att åka till tävlingar utanför sin egen klubb.  

Försöka arrangera DM-tävlingar där det är bästa förutsättningen för få flest deltagare i tävlingen. 

Diskussion kring 30+-tävlingar och STRATA.  

DM-Damer finalförslag i Sandviken 

DM-Veteran finalförslag i Söderhamn 

Förslag på att köra ett DM-lag max ruternål också, där de två bästa lagen får spela i "vanliga" finalen. 

Förslag på Sandviken. 

DM-Mixed final ingen plats ännu om kval krävs till tävlingen bestäms via mail under juni. 

DM-Lagfinal förslag i Bollnäs 

DM-Par final ingen plats ännu. Vi kör kvaltävlingar på klubbarna. 

DM-singel ingen plats ännu 

 

Datum för tävlingar beslutades på mötet. Platser och utvecklade arrangemang får vi diskutera vidare. 

Vid dålig uppslutning till tävlingar så fodras ett styrelsebeslut om tävlingens ska flyttas eller ej. 



6. Rekrytering. 

Bollnäs har haft nybörjarkurs. 

Hudik har damer på utbildning. Nybörjarkurs hålls till hösten. 

Sandviken BK har under våren haft en nybörjarkurs för ca 16 deltagaren. Den 3 juni deltar föreningen i 

arrangemanget ”Idrott för all”, där ungdomar får prova på olika idrotter. Totalt deltar 19 föreningar. 

Söderhamn har haft nybörjarkurs. 6 spelare fortsätter, spelar tisdagskvällar och några har spelat vanlig 

klubbtävling. 

Gävle nybörjarkurs och planerar nybörjarkurs till hösten 

Skutskär har haft nybörjarkurs och några spelar på vanliga tävlingar. Föreningen har varit på en veteran-

dag i biblioteket och talat om Minibridge. 

 

Dock inga ungdomar på ingång 

 

7.Ungdomsverksamhet Beviljade bidrag: 

Ingen ansökan har inkommit. 

 

8. Ekonomi 

Ekonomin går nästan jämnt ut. 

 

9. Utbildning 

Förslag att ansluta GBF till SISU. Lars-Gunnar kontaktar SISU och lyssnar av förutsättningar. 

Zennica och Marianne vill åka TL-seminarium i januari. 

Förbundet håller i en lärarutbildning i Gävle den 2/9. 

 

10. GBF Hemsida 

Ser bra ut. Zennica vill ha påfyllning med info från klubbarnas verksamhet. 

 

11.Övriga frågor 

Riksstämman är i november. Vem som åker bestäms på nästa möte. Mailkontakt hålls under sommaren. 

Distriktsträff (klubbträff) söndag 1/10. 

 

12.Nästa möte 

2023-08-27, kl. 17.00 

 

13.Mötet avslutas 

 

Dag som ovan 

 

_____________________-              _________________________ 

Sekreterare för mötet                    Justerare 

Magnus Sandström                     Lars-Gunnar Svangård 


